
Jegyzıkönyv 
 
Készült Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testületének 2010. november 23-án 
tartott  képviselı-testületi ülésérıl.  
 
Jelen vannak:  
 
Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
Budán Melinda 
Jankó Gyula 
Ferenczi István 
Juhász Árpád –képviselık 
Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 
Meghívott vendég: Kovács Lászlóné – Integrált Szociális központ  intézményvezetıje  
 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester köszönti a jelenlévıket. Megállapítja, hogy a 
testület határozatképes, mivel 5 fı képviselıbıl 5 fı képviselı jelen van. Ismerteti a napirendi 
pontokat és javasolja az Integrált Központ tájékoztatójával kezdeni, amit az 
intézményvezetıje kért.  Más javaslat nincs a testület az alábbi napirendet tárgyalja.   

 
Napirendek:  

 
1. Az önkormányzat  2010. ¾ évi gazdálkodásáról beszámoló, költségvetési 

rendelet módosítása 
Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
 

2. Decemberi ünnepségekrıl  
Elıadó:  Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
 

3. Egyéb tájékoztatások, elmúlt ülés óta történtekrıl 
                Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 

 
4. Szociális ügyek – zárt ülésen 

Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester  
 
Napirendek tárgyalása:  
 

1. Integrált Szociális Központ tájékoztatója 
Elıadó: Kovács Lászlóné – intézményvezetı 
 

- Kovács Lászlóné – intézményvezetı köszönti a képviselıket. A jövı évi tervekrıl 
kíván szólni. Sajnos a normatíva az idei évhez képest nem változott. Ez a helyben 
mőködı egyetlen intézménye az önkormányzatnak, itt  3 fı dolgozik .  Az intézmény 
7 településen lát el  házi gondozást és étkezést, 5 településen nappali ellátást, végleges 
a mőködési engedélyük. Ellátotti kihasználtság maximális. A 2011-évi költségeket 
nem nagyon tudják csökkenteni, minimális kiadásokat tartalmaz a 2011-es 
koncepciója, ebbıl nem lehetne nagyon csökkenteni. Jövıre ez az önkormányzatnak  
30 e Ft-tal kerül többe, mint idén. Magas az  ellátottak átlagéletkora. Kéri a 
hozzájárulást ahhoz, hogy a jövıre ezen adatokkal tudjon tervezni.  
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- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: az idei évi költségvetést az 

önkormányzatnak is nagyon nehéz kigazdálkodni.  Az idei évben még egy vacsora az 
idıseknek jó lenne a központ szervezésében. Javasolja a tervezetet elfogadni, amely 
nem végleges.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 

144/2010./XI.23./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete az Integrált Szociális Központ  
Kaposkeresztúrra vonatkozó  2011-évre vonatkozó költségvetési koncepcióját jóváhagyja. 
Kéri a 2011.évi költségvetés tervezetét a szükséges kiadásokkal elkészíteni.  
 
Határidı: 2011.02.15.  
Felelıs: polgármester, intézményvezetıje  
 

2. Az önkormányzat  2010. 3/ 4- évi gazdálkodásról beszámolót, a költségvetési 
rendelet módosítása 
Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
 

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester Sajnos az idei évben a betervezett kiadások 

jelentıs része nem valósult meg. Várhatóan a  11.678 e Ft-ot hagynak jóvá a 
mővelıdési ház felújítására beadott pályázaton,  sajnos most a havi bevételek nem 
elegendıek a kiadásokra, ez havonta most már  800 e Ft mínuszt jelent, amelyre eddig 
a folyószámla hitel elég volt.  Sajnos az idei évben fejlesztéseket ezért sem sikerült 
megvalósítani. Minimális önhikis támogatást kapott az önkormányzat.  

 
- Ferenczi István - : mit fizet az orvos, és mit az önkormányzat,  nem vállalkozó az 

orvos? 
 

-  Budánné Simonfalvi Katalin- polgármester : az orvosnak leszámlázásra kerül  az 
orvosi rendelı  takarításának költsége. A rendelıben a világítást, főtést, mindent az 
önkormányzat fizeti. Örülünk, hogy helyben van rendelı. Ha nincs más kérdés, 
javasolja elfogadni a beszámolót és a rendeletet.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
145/2010./XI.23./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzat 2010. ¾ évi 
gazdálkodásáról szóló beszámolót 53.578 e Ft kiadással, és 54.229 e Ft bevétellel 
jóváhagyja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
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Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
rendeletet alkotja:  
 
10/2010./XI.24./ Kaposkeresztúr Községi Önkormányzat Képviselı-testületének 
rendelete: a Kaposkeresztúr Község Önkormányzata 2010. évi költségvetésérıl szóló 

     1 /2010.(II.25.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
 

3. A decemberi ünnepségekrıl:  
Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester  
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester a korábbi években a nyugdíjasok szoktak 
kapni 3.000,-Ft-ot, ezt az idén is jó lenne adni, ha lesz rá pénzügyi keret. A 
gyerekeknek azonban mindenképpen javasolja a mikuláscsomagot, amely 65 részére 
670 Ft/db mikuláscsomagot jelent. Ezt javasolja elfogadni. A nyugdíjasok támogatását 
javasolja elnapolni a decemberi ülésre, ott már biztosabban lehet tudni az 
önkormányzat anyagi forrásait.  Karácsonyi ünnepség lesz decemberben.  

 
- Budán Melinda- kéri az új képviselıket, ha tudnak az ünnepségeket ık is vegyenek 

részt.  
 

Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az 
alábbi határozatot hozza:  
 
146/2010./XI.23./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete a 0-14-éves korú kaposkeresztúri 
állandó lakcímő gyerekek részére 670,-Ft/fı értékő mikuláscsomagot biztosít.  
 
Határidı: 2010.12.05. 
Felelıs: polgármester 
  

 
4. Egyéb tájékoztatások, az elmúlt ülés óta történtekrıl  

Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
  

a) Kisajátításról 
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester elmondja, hogy elkészült a változási 
vázrajz, amit az ügyvédhez be kell nyújtani, ez azt tartalmazza, hogy a telepen 
keresztül egy szolgalmi út kerüljön feltüntetésre, hogy a vízmővet bármikor, bárki 
ezen keresztül meg tudja közelíteni, független a tulajdonos személyétıl. Ezt javasolja 
elfogadni és megbízni ezzel Dr. Foki Zsuzsanna ügyvédet.  

- Elkészült a kisajátítással kapcsolatos szakvélemény is, amely igazolja azt, hogy az 
önkormányzat megfelelı összeget ajánlott fel az útért 100 Ft/m2-ben , a szakértı 102 
Ft/m2-ben állapította meg a kisajátítás összegét plussz 39.216,--ft értékcsökkenési 
összeget.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
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147/2010./XI.23./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete megbízza Dr. Foki Zsuzsanna 
ügyvédet, hogy a kisajátítás miatt a vízmőtelepre vezetı szolgalmi út vázrajzával 
kapcsolatos jogi teendıket elvégezze.  
 
Határidı: 2010.12.31. 
Felelıs: polgármester 
 
b) Selejtezésekrıl 

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester tájékoztatja a képviselıket, hogy  az 

elıterjesztésben lévı selejtes anyagokat helyhiány miatt az állattartási telepen tudták 
tárolni, de most az új testületnek dönteni kellene arról hogy mi legyen a sorsuk. Sajnos 
ezekbıl van rendırségi ügy is, és már több személyt ezeknek a sorsáról kérdezték, 
ezért tájékoztatja most a képviselıket, hogy nem történt eltulajdonítás, csak helyhiány 
miatt került máshol tárolásra ezek a selejtes anyagok.    A tőzoltótömlı a padláson 
van, az alumínium végei nincsenek benne, a tőzoltószivattyút egyszer Fonóban 
elvitték felajánlották tőzoltó egyesületnek , de nem kellett. A tejcsarnok kiürítésre 
került, a tervezett felújítás miatt, ezért ott nem lehet tárolni, a garázsba pedig a busz 
miatt nem fér. A másik eszközök a régi  fa  ravatalozó ajtó, és az önkormányzati 
épülete elıtti kerítés elemek is itt vannak.  

 
- Ferenczi István: Vasanyagként legalább 50 e Ft-ot lehetne értük kapni.  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester javasolja selejtezésre az eszközöket, a 

tőzoltószivattyút fémkereskedésnek, kerítéselemeket is, a faajtót égetni. A bizottság 
tagjai a szabályzat alapján a polgármester, alpolgármester, és az ügyrendi bizottság 
elnöke, most alpolgármester hiányában Ferenczi Istvánt javasolja a 3. tagnak.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
148/2010.(XI.23.) sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzat régi tőzoltószivattyúját 
selejtezi, mivel annak értéke nincs, nem használható. A selejtezés módját 
hulladékkereskedésnek történı leadással határozza meg.  
Megbízza a polgármestert, hogy a selejtezésre kijelölt eszközt – amely átmenetileg , helyhiány 
miatt az állattartó telepen került tárolásra - szállítassa el a hulladékkereskedınek leadásra és  
a hulladékként befolyt összeget az önkormányzat bevételi közé vételezze be.  
Selejtezési bizottság tagjai: Budánné Simonfalvi Katalin- polgármesterr, Jankó Gyula, 
Ferenczi István képviselık.  
 
Határidı: 2010.12.31. 
Felelıs: polgármester 
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Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
149/2010.(XI.23.) sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzat ravatalozójának régi 
faajtaját – amely a felújításnál kiszerelésre került -  selejtezi, mivel annak értéke nincs, nem 
használható. A selejtezés módját égetésben határozza meg.  
Megbízza a polgármestert, hogy a selejtezésre kijelölt eszközt az önkormányzat kazánjában 
égessék el, hasznosítsák. – amely átmenetileg , helyhiány miatt az állattartó telepen került 
tárolásra. Selejtezési bizottság tagjai: Budánné Simonfalvi Katalin- polgármester, Jankó 
Gyula, Ferenczi István képviselık.  
 
Határidı: 2010.12.31. 
Felelıs: polgármester 
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
150/2010.(XI.23.) sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzati hivatal elıtt lévı régi 
lebontott vasdrótos kerítés anyagot  selejtezi, mivel annak értéke nincs, nem használható. A 
selejtezés módját hulladékkereskedésnek történı leadással határozza meg.  
Megbízza a polgármestert, hogy a selejtezésre kijelölt eszközt – amely átmenetileg , helyhiány 
miatt az állattartó telepen került tárolásra - szállítassa el a hulladékkereskedınek leadásra és  
a hulladékként befolyt összeget az önkormányzat bevételi közé vételezze be. Selejtezési 
bizottság tagjai: Budánné Simonfalvi Katalin- polgármester, Jankó Gyula, Ferenczi István 
képviselık.  
 
Határidı: 2010.12.31. 
Felelıs: polgármester 

 
c) Repülıtér hasznosítására javaslat kérése 
 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester elmondja, hogy az MNV Zrt. megkereste 

az önkormányzatot, hogy a taszári repülıtérrel kapcsolatban mondja el a hasznosítási 
javaslatát. Javasolja továbbra is repülıtérként történı hasznosításra , munkahely 
teremtésre hasznosítani minél elıbb.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
151/2010./XI.23./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete a taszári repülıtér hasznosítását 
javasolja a jövıben is repülıtérként , munkahelyteremtésre hasznosítani az MNV ZRt. 
felé.  
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
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d) Egyéb tájékoztatások 
  
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester az alábbi tájékoztatások teszi meg:  
- A Somogyvíz Kft. az önkormányzati kút vízjogi engedélyét késve kérték meg, de ez 

sajnos nem elegendı a szerzıdés felmondására, mivel folyamatban van.  Az nem 
megoldás, hogy  Rákópusztában a KAVIZ szolgáltat 300 Ft-.ért vizet, a  faluban 720 
Ft-ért a Somogyvíz. A díjbeszedést is segélyosztáskor kérték, de nem így történt, ezért 
nagyon sok a kintlévısége a cégnek.  

 
- Juhász Árpád:  Náluk rozsdás víz folyik a vízból, nem tudnak inni belıle. 

  
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: A taggyőlésen kérték, hogy számolja ki a 

cég, hogy egy  településre vonatkoztatva mennyi kiadás jut például  Kaposkeresztúron, 
mi az, ami a kiadásokban megjelenik. A központi költségek szétosztását is kérték, amit 
a  december 3-ára közgyőlésre megpróbálnak elkészíteni. 

 
- Elmondja, hogy Murakeresztúron volt a  keresztúri települések szövetségi ülése. 

Rákoskeresztúron lesz jövıre a találkozó  várhatóan augusztusban. Márciusban lesz 
Budapesten ismét ülést, az új képviselıket is szívesen elviszi. 

  
- Közfoglalkoztatásról röviden: Jövıre a közcélú, közhasznú munka megszőnik. 3 férfit 

és 3 nıt lehetne december 31-ig meghosszabbítani. Takarítónı és településır is jó 
lenne tovább foglalkoztatni, errıl  tájékoztatót fognak kapni a képviselık. 

  
- Társulási Tanács ülés volt Taszáron délután, kérték ott, hogy az iskola alapító 

okiratának módosítását fogadja el a testület. Javasolja elfogadni.  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
152/2010./XI.23./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete a Taszári Általános Iskola és 
Napköziotthonos Óvoda módosított alapító okiratát elfogadja a mellékletben foglaltak szerint.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
153/2010./XI.23./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete a Taszári Általános Iskola és 
Napköziotthonos Óvoda egységes szerkezetben foglalt alapító okiratát elfogadja a 
mellékletben foglaltak szerint.  
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Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 
 

- Juhász Árpád:  Véleménye szerint kaotikus állapotok vannak az iskolában, a 
gyerekeket nem tudják fegyelmezni a pedagógusok.  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester:  Sajnos a gyerekekkel sok gond van, 

kijönnek szülıi értekezletre is az iskolából.  Sajnos a teleházban is történnek hasonló 
problémák, például legutóbb összetörték a dákót. Klubban is ajtót kellett cserélni. 
buszmegállót szétrugdalják. Klubkulcsot visszaadták, széket összetörték a faliújságot 
letépték. 

 
- Juhász Árpád: A  teleházba, amikor ott vannak a gyerekek, ha felvesznek egy játékot 

feleljenek érte, legyenek ennek egy rendszere. 
  

- Ferenczi István: Esetleg lehetne csökkenteni a teleház nyitvatartását, vagy a kisebbségi 
képviselıknek is lehetne szólni, hogy  legyenek ott társadalmi munkában , figyeljenek 
a gyerekekre. 

  
- Budán Melinda: Lehetne  korhatárhoz is  kötni  a használatot, mivel a teleház vezetıje 

nem tud mindenfelé figyelni az óvodástól az iskolás korú gyerekre is. 
  

- Juhász Árpád: Mire figyel a teleház vezetıje, ha ı csak a saját telefakjában van és 
számítógépezik, véleménye szerint  jobban  oda kellene figyelni a gyerekekre.  Régen 
az iskolába vasszigor volt,  nem mertek így viselkedni, mint  most a gyerekek. 

  
- Budánné Simonfalvi Katalin- polgármester: Lehet, hogy ide is kamerát kell szereltetni. 

 
A polgármester zárt ülést rendel el, a testület így folytatja tovább a munkáját.  
 

K.m.f. 
 
 
Budánné Simonfalvi Katalin                                         Patakiné Kercsó Szilvia 
polgármester                                                                  körjegyzı 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


